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Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Enyhíthető-e az önkormányzatok kiegészítő normatíva fizetési kötelezettsége intézményeik
átadása esetén?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr .
Hiller István Oktatási és Kulturális Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Fogadóóráimon sok kis település keres fel, akik a községek, falvak rohamosan változó
népességi viszonyai és a munkanélküliség miatt egyre több, hozzájuk tartozó felada t
megoldása terén ütköznek komoly nehézségekbe . Ilyenek például a szemétszállítás vagy a z
állati hullák törvényes elhelyezésének biztosítása .

A legtöbb falu, község napjainkban az oktatási intézmények helyben tartásának kérdésével i s
kénytelen szembe nézni, amely hosszú távon a falu népességszámát dönt ően befolyásoló
tényező . Ezen a téren megoldást jelenthet a fenntartó váltás . Az országban több település
lakossága is támogatná, ha iskoláját valamelyik egyház, vagy nemzetiségi szervezet
üzemeltetné- a település ez irányú szerkezete szerint . Ám e- téren komoly problémát jelent az
a 2006 júniús 22-én hatályba lépett rendelet, amely szerint annak az önkormányzatnak,amel y
intézményt ad át, az átadás évében és az azt követő négy évben fizetnie kell a kiegészít ő
normatívát. Ezt megelőzően ez a kötelezettség két évig terjedt ki az önkormányzatokra. Ez
egy 1500 lakosú település esetében évente 34 millió forintot jelent- a jelenlegi normatívákka l
számolva .

Tisztelt Miniszter Úr !

Lát-e lehetőséget - a kis települések védelmében – ezen rendelet felülvizsgálatára?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . február 15 .
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